

《单词百科:parentheses是什么意思?parentheses怎么发音?parentheses的解释和用法》

英语单词parentheses是什么意思?parentheses怎么读?parentheses怎么发音?简答网为您整理了parentheses的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



parentheses怎么读

parentheses的读音:[pəˈrenθəsiːz]

parentheses的意思

1、n.圆括号，插入语，插曲（ parenthesis的名词复数）；

parentheses的双语例句

1、Answer these questions, using the words in parentheses. Put the apostrophe in the right place.

用句后括号中的词或词组来回答问题, 注意撇号的位置.

2、These are Parentheses , Square brackets, Angle brackets and Brace.

括号有小括号、中括号、角括号和大括号.

3、Obviously, lots of parentheses are just as bad as lots of footnotes.

显然, 大量的附加说明,与大量的脚注,是一样的糟糕.

4、In this case, we'll use parentheses to represent the multiplication.

这种情况下, 我们将使用括号来表示乘法.

5、Note: The number enclosed in parentheses is the symbol number in ISOM 2000.

注 : 号名称后之数字乃该符号在ISOM2000的编号.

6、Irregular forms are given in parentheses .

不规则形式标注在括号内.

7、When you make a mistake, cross it out; don't use parentheses.

当你写错时, 把它划掉, 不要用括号括起来.

8、Increased Ability Scores : Magically enhanced scores are in parentheses.

属性值增加: 括号中为由魔法或灵能增强后的属性值.

9、D Supply the correct form of the verbs in parentheses.

用正确的动词语态填空,如有问题可参见第10课的关键句型.

10、As always, parentheses can be used to express the desired composition.

当然, 表达式可以用期望的方式表示.

11、Any text inside parentheses is treated as a comment.

括号中的任何文本都被视为注释.

12、Parentheses in a regular expression are used to create a subexpression.

正则表达式中的括号用于创建子表达式.

13、Follow the procedure name with parentheses to enclose the argument list.

请在过程名称后面用括号将参数列表括起来.

14、The function identifier is used in a context that requires trailing parentheses.

该函数标识符用在需要尾部括号的上下文中.

15、You can also group symbols and operators with parentheses.

还可以用括号将符号和运算符分组.

以上是简答网为您整理的parentheses怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于parentheses的用法、parentheses的释义、parentheses的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/parentheses>

